
Απολογισµός της δράσης του ∆.Σ. 
  

Το παρόν ∆.Σ καθυστέρησε περίπου ένα χρόνο να συγκροτηθεί σε σώµα.  Το 
γεγονός αυτό οφειλόταν στη διαφωνία των παρατάξεων για την κατανοµή των 
θέσεων στο Προεδρείο.  Η καθυστέρηση αυτή στη συγκρότηση του ∆.Σ. σε σώµα 
επηρέασε και την όλη δραστηριότητα του και του συλλόγου. 
Ενας δεύτερος παράγοντας ήταν ότι η διαθεσιµότητα για δραστηριοποίηση ακόµα 
και από µέλη του ∆.Σ. ήταν αρκετά περιορισµένη. Είναι χαρακτηριστικό ότι λόγω 
του γεγονότος ότι δύο συνάδελφοι µέλη του ∆.Σ απασχολούνται εκτός Αθηνών οι 
συνεδριάσεις του δ.σ. διενεργούνται κάθε δεύτερη Παρασκευή,.  Τέλος ορισµένοι 
συνάδελφοι λόγω φόρτου εργασίας και υποχρεώσεων έχουν παραβρεθεί σε λίγες 
συνεδριάσεις. 
  
Ακόµα και πριν την συγκρότηση του δ.σ. σε σώµα οι άξονες που είχαν τεθεί για 
την παρέµβαση του συλλόγου ήταν οι ακόλουθοι : 
�        Προσπάθεια για συσπείρωση των µελών του συλλόγου γύρω από αυτόν και 

βελτίωση των διαύλων επικοινωνίας 
�        Παρέµβαση σε ζητήµατα εργασιακών σχέσεων και συµβάσεων 
�        Παρέµβαση για το θέµα του ασφαλιστικού 
�        Παρέµβαση για ζητήµατα επαγγελµατικών δικαιωµάτων 
  
Ως προς τον πρώτο άξονα  αποφασίστηκε να γίνουν οι ακόλουθες ενέργειες. 
1.       Ανακαίνιση των γραφείων του συλλόγου ώστε µελλοντικά να καταστεί ένας 

χώρος ελκυστικός και χρηστικός για συναδέλφους και σπουδαστές ΜΜΜ. 
2.       ∆ηµιουργία δικτυακού τόπου του συλλόγου ως βήµατος ενηµέρωσης και 

ανταλλαγής απόψεων 
3.       Περιοδική (διµηνιαία) έκδοση εντύπου του συλλόγου 
4.       Ενεργοποίηση του ερωτηµατολογίου για την επαγγελµατική κατάσταση των 

µελών του συλλόγου και επανέκδοση της επετηρίδας 
5.       ∆ιεξαγωγή συνεστίασης για σύσφιξη των σχέσεων των µελών. 
  
Από τις παραπάνω προτάσεις οι οποίες οµόφωνα εγκρίθηκαν από τα µέλη του δ.σ. 
έχουν προχωρήσει 
�        Η ανακαίνιση των γραφείων 
�        Η δηµιουργία δικτυακού τόπου ο οποίος στις επόµενες µέρες θα αρχίσει να 

λειτουργεί πλήρως 
  
Αντίθετα  δεν έχουν προχωρήσει 
�        µε ευθύνη των παρατάξεων που δεν έχουν υποβάλλει κείµενα η έκδοση του 

εντύπου του συλλόγου, 
�        οι διαδικασίες επανέκδοσης της επετηρίδας, 
�        η διεξαγωγή συνεστίασης που αν και είχε προγραµµατιστεί για την άνοιξη, έχει 

µετατεθεί για το φθινόπωρο. 
  
  
Ως προς το ζήτηµα των εργασιακών σχέσεων και της διαµόρφωσης µίας πρότασης 
για αξιοπρεπείς συµβάσεις για τους µηχανικούς οι προτάσεις ήταν οι ακόλουθες : 
1.       ∆ιερεύνηση της υφιστάµενης κατάστασης από πλευράς υπογεγραµµένων 

συµβάσεων 
2.       ∆ιαµόρφωση συγκεκριµένης πρότασης για συλλογική σύµβαση για το έτος 

2001από κοινού µε άλλους κλαδικούς συλλόγους και σωµατεία µηχανικών 
3.       Επαφή µε εργοδοτικές οργανώσεις για την προώθηση της συγκεκριµένης 

πρότασης 
  
Η υλοποίηση των προτάσεων αυτών έχει προχωρήσει σε πολύ µικρό 
βαθµό.  Ουσιαστικά έχει γίνει µόνο η διερεύνηση των υφιστάµενων συµβάσεων. 
  



Αναφορικά µε το ζήτηµα του ασφαλιστικού οι εξελίξεις που πυροδοτήθηκαν µε 
αφετηρία τις προτάσεις της κυβέρνησης έχουν υπερκεράσει κάθε είδους άλλη 
πρωτοβουλία του συλλόγου. 
Ο σύλλογος έχει κάνει τις ακόλουθες ενέργειες : 
1.       Πήρε απόφαση η οποία καταδικάζει κάθε προσπάθεια για ανατροπή του 

δηµόσιου χαρακτήρα της κοινωνικής ασφάλισης και µεταβολής µε δυσµενείς 
όρους για τους ασφαλισµένους των όρων ασφάλισης και συνταξιοδότησης 

2.       Συµµετείχε στην συγκρότηση διασυλλογικής πρωτοβουλίας µαζί µε άλλους 
κλαδικούς συλλόγους µηχανικών για την από κοινού εξέταση των 
ασφαλιστικών προβληµάτων των µηχανικών και για το συντονισµό του κοινού 
αγώνα 

3.       Συµµετείχε µε διακριτό µπλοκ και στις δύο συγκεντρώσεις στις 26/4 και 17/5 
ηµέρες πανελλαδικής απεργίας. 

  
Αναφορικά µε το ζήτηµα των επαγγελµατικών δικαιωµάτων υπήρξαν οι εξής 
αρνητικές εξελίξεις : 
  
1.       Εγκρίθηκε προεδρικό διάταγµα που αφορά τους γεωτεχνικούς που 

κατοχυρώνει επαγγελµατικά δικαιώµατα σε γεωλόγους τα οποία αντιστοιχούν 
σε µεταλλειολόγους χωρίς να κατοχυρώνονται αντίστοιχα δικαιώµατα για 
µεταλλειολόγους 

2.       Η ψευδεπίγραφη "ανωτατοποίηση" των ΤΕΙ προοπτικά οδηγεί στην αναίρεση 
επαγγελµατικών δυνατοτήτων για τους µηχανικούς στο πλαίσιο της πλήρους 
φιλελευθεροποίησης της αγοράς εργασίας. 

  
Σχετικά µε το πρώτο ζήτηµα ο σύλλογος εξέτασε το ενδεχόµενο προσφυγής σε 
συνεργασία µε άλλους κλαδικούς συλλόγους εναντίον του προεδρικού 
διατάγµατος.  Πρέπει να πούµε ότι στο συγκεκριµένο ζήτηµα  υπήρξε αδράνεια. 
Αναφορικά µε το ζήτηµα της ανωτατοποίησης των ΤΕΙ επιδιώχθηκε ο συντονισµός 
µε άλλους κλαδικούς συλλόγους καθώς και τους φοιτητικούς συλλόγους του ΕΜΠ, 
και υπήρξε συµµετοχή στις κινητοποιήσεις οι οποίες γίνονται µέχρι σήµερα. 
Γενικότερα στο θέµα των επαγγελµατικών δικαιωµάτων µε εξαίρεση ορισµένες 
αµυντικές προσπάθειες απέναντι στην επιθετικότητα που δείχνει η κυβέρνηση προς 
τους µηχανικούς υπάρξει σηµαντική καθυστέρηση σε σχέση µε τους στόχους του 
συλλόγου για κατοχύρωση επαγγελµατικών δικαιωµάτων για τους ΜΜΜ. 
  
Περιγράφοντας συνοπτικά την δραστηριότητα του συλλόγου πρέπει να 
επισηµάνουµε ότι παρουσίασε σηµαντικές καθυστερήσεις οφειλόµενες : 
�        Στην καθυστέρηση της συγκρότησης του ∆.Σ. σε σώµα 
�        Στην µικρή διαθεσιµότητα µελών του ∆.Σ. 
�        Στο γεγονός ότι σε µικρό βαθµό έχει πλαισιωθεί από προσπάθειες συναδέλφων 

εκτός του ∆.Σ. 
  
Για το επόµενο χρονικό διάστηµα πρέπει να υλοποιηθούν τα ακόλουθα : 
1.       Η έκδοση του περιοδικού εντύπου του συλλόγου 
2.       Η συστηµατική υποστήριξη του διασυλλογικού οργάνου µε άξονες τα ζητήµατα 

του ασφαλιστικού, των εργασιακών σχέσεων και της προώθησης από κοινού µε 
τα σωµατεία µηχανικών και τεχνικών ικανοποιητικής σύµβασης 

3.       Η διαµόρφωση µίας ολοκληρωµένης πρότασης για τα επαγγελµατικά 
δικαιώµατα των ΜΜΜ και η εξέταση ενεργειών για την προώθηση της. 


